
Betreft: commissievragen over achterlopen met groene stroom 
 
 
Ik zou graag commissie vragen willen stellen over het artikel in de Gooi en Eemlander over het 
achterlopen met groene stroom 
 
Op 7 November lazen we het artikel “Hopeloos achterlopen met groene stroom. Regio Gooi en Vecht 
moet tempo ’ten minste verdubbelen’”. 
In dit artikel wordt gerefereerd aan een brief aan de gemeenteraden van de Gooi en Vechtstreek 
waarin wordt aangegeven dat het tempo ten minste verdubbeld moet worden om in de buurt van de 
doelstelling voor 2030 te komen. 
Om te voldoen aan de doelstelling voor Regionale Energiestrategie Noord-Holland waar onze regio 
onder valt moet de regio 224 GWh bijdragen. In april vorig jaar stond de bijdrage in totaal op 19GWh 
dat moet dus in fors tempo omhoog. 
In Huizen zijn een drietal generieke locaties aangewezen als mogelijkheid voor de opwek voor groene 
energie; 
1. Zonne-energie op grote bedrijfsdaken (en gemeentelijk vastgoed) 
2. Zonne-energie langs de A1 
3. Zonne-energie boven parkeerplaatsen  
In juli wordt de RES 2.0 opgeleverd en is er een tussentijds ijkmoment van de huidige RES 1.0. 
 
De vragen die D66 heeft zijn: 
1. Deelt het college de visie van de regio dat het tempo opgevoerd moet worden? 
2. Wat is de huidige status betreft de onderzoeken naar de 3 aangewezen locaties? 
3. Is, wat betreft het college, de snelheid voor de gemeente Huizen voldoende om te voldoen aan de 
doelstellingen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Sawan Bruins 
Raadslid D66 Huizen 

 


